
RAPORT

Cu privire la activitatea desfasurata in anul 2017 de consilierul local
Voicu Constantin

Subsemnatul Voicu Constantin am fost ales consilier local la
comuna Tatulesti la alegerile locale din 5 iunir-' 20L6 pe lista

Partidului Migcarea Populard . Am fost validat in sedinta de
constituire din 22 iunie 2016 .

In anul 20t7 am participat la toate serlintele ordinare si

extraordinare ale consiliului local unde au fost adoptate 50 de
hotarari ale consiliului local

Fiind membru titular in Comisia pentru administralie publicb

localS, juridicd , apdrarea ordinei publice , respectarea drepturilor si

libertSlilor cetatenilor si membru supleant in Comisia de organizare
si dezvoltare ruraralS, realizarea lucrarilor publice , proteclia
mediului inconjur5tor, pentru invatimant, sindtate , spont, culte si

proteclie socialS am avizat impreuna cu ceilalti membrii din
comisie proiectele de hotarari initiate de primarul comunei .

Am participat alaturi de ceilalti consilieri locali la toate actiunile
initiate de primarul si viceprimarul comunei al[at pe plan de
gospodarire si infrumusetare a localitatii cat si pe celelalte laturi .

Am solicitat in nenumbrate sedinte de cclnsiliu local ca sb se

pund un accent mai mare pe lucr5rile efectuatc'cu beneficiarii de

ajutor social de la legea 416. Dar nu se face nimic in acest sens,

consider cd din rdutatea unor salariati din prinrdrie nu se vrea acest

lucru.
Pentru anul20L7 , propun ca s5 avem in atenlie efectuarea

actiunilor de gospod5rire si infrumusetare a localitSlii noastre cu

beneficiarii de la Legea nr.41612001 privind nninimul garantat. Sa

avem in atentie efectuarea lucrarilor de curatenie toate gcolile de

pe raza localitbtii pentru ca au crescut tot felul de arbusti si

maracini care dau un aspect urat acestei institutii cu toate ca la ora

actuala nu functioneaza toate gcolile, sb se facd curatenie in cimitire

, sd se decolmateze sanlurile . Intr-un cuvant sd fie pugi la treab5.



De asemenea propun ca sE avem in vedere efectuarea lucrarilor
de taiere a arborilor 9i arbugtilor care au crescut pe marginea
drumurilor comunale impiedicand vizibiltatea pe drumurile publice in

special la curbe.
Am solicitat impreun5 cu alli consilieri ca sE fim informali in

gedintb cu privire la modul de cheltuire a banilor din bugetul
comunei.

Propun ca domnul primar sd aibe in vedere accesarea de

fonduri pentru realizarea lucrdrilor de infrastructurS, respectiv
asfaltarea drumurilor comunale , intrucat a trecut aproape un an de

la alegeri 9i nu s-a facut nimic, se bate pasul pe loc.

Va multumesc.

INTOCMIT,
Consilier- Voicu Constantin


